
 
 
Politiek jaarverslag 2013 van de VVD gemeenteraadsfractie Tiel 
	  
Januari	  2013.	  

• Besproken	  is	  een	  document	  “visie	  op	  de	  samenleving”.	  	  Dit	  gaat	  over	  een	  visie	  van	  de	  
gemeente	  op	  de	  grote	  transities:	  WMO,	  Participatie	  en	  Jeugd.	  Het	  document	  geeft	  de	  
wijze	  op	  het	  leven	  	  weer	  van	  bewoners	  die	  vanuit	  hun	  eigen	  kracht	  zelf	  zaken	  regelen	  
en	  zorgvragen	  in	  eerste	  instantie	  bij	  hun	  eigen,	  	  sociale	  omgeving,	  	  kunnen	  
neerleggen.	  Men	  gaat	  dus	  uit	  van	  de	  eigen	  kracht	  van	  mensen,	  maar	  daar	  waar	  het	  
nodig	  is,	  zal	  natuurlijk	  hulp	  worden	  geboden.	  De	  raad	  stemde	  unaniem	  in.	  

• Convenant	  verzelfstandiging	  Plantage.	  De	  VVD	  fractie	  heeft	  	  grote	  zorgen	  over	  de	  
financiële	  haalbaarheid	  van	  de	  plannen.	  Daarom	  zou	  de	  VVD	  graag	  gezien	  hebben	  dat	  
er,	  mede	  ingegeven	  door	  de	  huidige	  economische	  situatie,	  een	  convenant	  zou	  
worden	  opgesteld	  dat	  jaarlijks	  zou	  worden	  afgesloten.	  Er	  zijn	  vele	  aannames	  waarvan	  
nog	  maar	  afgewacht	  moet	  worden	  of	  ze	  reëel	  blijken	  te	  zijn	  en	  kunnen	  worden	  
gerealiseerd.	  De	  VVD	  had	  ook	  veel	  moeite	  met	  de	  reservevorming.	  Na	  uitvoerige	  
uitleg	  van	  de	  wethouder	  heeft	  de	  VVD	  uiteindelijk	  ingestemd	  met	  het	  voorstel.	  

• Uitbreiding	  fietsenstalling	  station	  Passewaaij:	  VVD	  heeft	  voor	  de	  uitbreiding	  gestemd.	  
• Uitbreiding	  bedrijvenpark	  Medel	  compromisvoorstel	  grenscorrectie:	  na	  een	  stevige	  

discussie	  heeft	  de	  raad	  met	  het	  voorstel	  ingestemd,	  maar	  pas	  nadat	  de	  formulering	  
van	  het	  besluit	  werd	  aangepast.	  Er	  stonden	  zaken	  in	  die	  te	  ver	  stonden	  van	  het	  
kernpunt,	  te	  weten	  het	  compromisvoorstel	  grenscorrectie	  Medel.	  In	  het	  voorstel	  
stonden	  opmerkingen	  die	  verwezen	  naar	  Biezenburg	  en	  daar	  had	  een	  deel	  van	  de	  
raad	  moeite	  mee.	  	  

	  
Februari	  2013.	  

• Marco	  Blom	  wordt	  geïnstalleerd	  als	  raadslid.	  Hij	  vervangt	  de	  zieke	  Ahmed	  Addou	  die	  
niet	  meer	  in	  staat	  was	  de	  raadsvergaderingen	  bij	  te	  wonen.	  

• Speelautomatenverordening:	  om	  een	  Amusino	  (ander	  woord	  voor	  casino)	  bij	  Hotel	  
van	  der	  Valk	  mogelijk	  te	  maken,	  was	  het	  noodzakelijk	  om	  de	  verordening	  aan	  te	  
passen.	  Op	  de	  ChristenUnie	  na	  heeft	  de	  raad	  met	  de	  aanpassing	  ingestemd.	  

• Nota	  coffeeshopbeleid:	  over	  dit	  onderwerp	  is	  stevig	  debat	  gevoerd.	  Het	  ging	  om	  zes	  
aanbevelingen.	   De	   eerste	   aanbeveling	   ging	   over	   het	   niet	   sluiten	   van	   coffeeshops.	  
Daar	  was	  veel	  discussie	  over	  en	  de	  VVD	  was	  hierop	   tegen.	  Na	  enige	  discussie	   is	  de	  
tekst	   aangepast	   door	   het	   woordje	   “actief”	   en	   uiteindelijk	   heeft	   de	   VVD	   hiermee	  
ingestemd.	  Dit	   betekende	  dat	   sluiting	  nog	   steeds	  het	  uitgangspunt	  bleef,	  maar	  dat	  
het	  niet	   actief	   zou	   geschieden.	  Verder	   ging	  de	  discussie	  over	   	   het	  maximaal	   aantal	  
coffeeshops	  dat	  er	  in	  Tiel	  op	  termijn	  mogen	  zijn.	  Dat	  zijn	  er	  twee	  en	  daar	  hebben	  we	  



mee	   ingestemd,	  mede	   omdat	   dit	   de	   uitvoering	   van	   een	  motie	   van	   onder	  meer	   de	  
VVD	  was,	  omdat	  dit	  beter	  was	  als	  de	  situatie	  dat	  er	  vier	  mogen	  zijn.	  

• Verordening	  functioneringsgesprekken	  burgemeester	  door	  de	  raad	  vastgesteld.	  
• Verder	  diende	  mevrouw	  Duquesnoy	  namens	  de	  VVD	  (en	  andere	  partijen)	  een	  motie	  

vreemd	  aan	  de	  orde	  van	  de	  vergadering	  in.	  De	  motie	  ging	  over	  het	  feit	  dat	  de	  VVD	  
vindt	  dat	  als	  ouders	  hun	  kinderen	  naar	  een	  school	  sturen	  met	  een	  specifieke	  
geloofsovertuiging,	  dit	  niet	  op	  de	  kosten	  van	  de	  gemeenschap	  hoeft	  te	  geschieden.	  
De	  motie	  vroeg	  of	  het	  college	  een	  brief	  wilde	  sturen	  aan	  de	  Tweede	  Kamer	  der	  
Staten-‐	  Generaal	  om	  aan	  te	  geven	  dat	  de	  gemeente	  Tiel	  deze	  kosten	  niet	  meer	  voor	  
haar	  rekening	  wil	  nemen.	  Wij	  willen	  op	  deze	  manier	  aan	  de	  landelijke	  politiek	  
duidelijk	  maken	  dat	  de	  gemeente	  Tiel	  de	  voorgenomen	  wetswijziging	  graag	  
ondersteunt.	  Op	  de	  ChristenUnie	  na	  heeft	  de	  gehele	  raad	  ingestemd	  met	  deze	  motie.	  	  

	  
Maart	  2013.	  

• Eerste	  raadsvergadering	  met	  Ipads.	  
• Masterplan	  en	  Businessplan	  Logistieke	  Hotspot	  Rivierenland:	  na	  uitvoerige	  discussie	  

heeft	  de	  meerderheid	  van	  de	  raad	  ingestemd	  met	  de	  plannen.	  De	  VVD	  vindt	  deze	  
ontwikkeling	  erg	  belangrijk	  omdat	  het	  veel	  banen	  kan	  opleveren.	  

• Convenant	  schouwburg	  en	  filmtheater	  Agnietenhof	  2013	  tot	  en	  met	  2016:	  De	  VVD	  
vertelt	  de	  raad	  van	  Tiel	  dat	  aan	  onze	  schouwburg	  een	  fors	  prijskaartje	  hangt.	  Per	  
inwoner	  betalen	  wij	  meer	  dan	  €	  33,-‐	  per	  jaar	  voor	  de	  Agnietenhof,	  wat	  landelijk	  
gezien	  veel	  is.	  Gemiddeld	  wordt	  nog	  geen	  €	  23,-‐	  per	  jaar	  per	  inwoner	  uitgegeven.	  De	  
VVD	  heeft	  zorgen	  over	  de	  bijstelling	  van	  de	  ambities	  in	  het	  voor	  ons	  liggende	  
convenant.	  Was	  in	  het	  vorige	  convenant	  het	  te	  realiseren	  bezoekersaantal	  60.000	  
personen,	  dat	  aantal	  is	  nu	  naar	  beneden	  bijgesteld	  tot	  55.000	  –	  mede	  ingegeven	  
door	  de	  recessie	  natuurlijk	  -‐,	  een	  bezettingsgraad	  van	  minder	  dan	  50%.	  Voorts	  is	  de	  
VVD	  van	  mening	  dat	  vol	  dient	  te	  worden	  ingezet	  op	  het	  genereren	  van	  meer	  
inkomsten	  uit	  de	  horeca.	  De	  raad	  stemde	  unaniem	  in	  met	  het	  convenant.	  

• Inlichtingen	  ex	  art.	  43	  RvO.	  Deze	  mogelijkheid	  is	  door	  de	  raad	  zelden	  gebruikt.	  Echter,	  
GroenLinks	  en	  Christenunie	  hebben	  dit	  instrument	  ingezet	  om	  aan	  het	  college	  te	  
vragen	  wat	  meer	  vaart	  in	  een	  aantal	  dossiers	  te	  brengen.	  	  Het	  ging	  onder	  meer	  om	  
dossiers	  zoals	  het	  wegenbeleidsplan,	  het	  Multifunctioneel	  centrum	  Passewaaij	  
(MFC),	  het	  beleidsplan	  Openbare	  verlichting,	  concurrentie	  positie	  onderwijs	  en	  	  
rapport	  laaggeletterdheid.	  Het	  antwoord	  van	  het	  college	  heeft	  voldoende	  informatie	  
verschaft	  aan	  GroenLinks	  en	  ChristenUnie	  en	  zij	  waren	  	  op	  dat	  moment	  tevreden.	  

	  
April	  2013.	  

• Beleidsplan	  schuldhulpverlening	  Tiel	  2013-‐2014:	  dit	  was	  feitelijk	  een	  hamerstuk,	  
maar	  het	  CDA	  diende	  hierover	  een	  motie	  in	  en	  dat	  was	  het	  onderwerp	  van	  het	  debat.	  	  
Het	  CDA	  wilde	  graag	  een	  toevoeging	  zien	  in	  het	  beleidsplan,	  namelijk	  het	  
uitgangspunt	  “één	  cliënt,	  één	  plan,	  één	  coördinerend	  hulpverlener”.	  Hier	  was	  de	  VVD	  
voor.	  De	  motie	  is	  door	  de	  raad	  aangenomen.	  

• Inhoudelijk	  model	  voor	  een	  regionale	  infrastructuur	  werk	  en	  inkomen:	  PvdA	  diende	  
een	  motie	  in	  om	  voor	  een	  moeilijk	  bemiddelbare	  groep	  mensen	  (groep	  4),	  specifiek	  
beleid	  te	  ontwikkelen.	  De	  raad	  heeft	  de	  motie	  in	  meerderheid	  aangenomen,	  alleen	  
de	  VVD	  was	  tegen	  omdat	  wij	  vonden	  dat	  voor	  deze	  groep	  geen	  specifiek	  nieuw	  beleid	  
ontwikkeld	  hoeft	  te	  worden.	  



	  
Mei	  2013.	  

• Jaarstukken	  2012:	  VVD	  heeft	  ingestemd	  met	  de	  jaarstukken.	  Er	  was	  een	  flink	  
overschot.	  Hoewel	  dat	  op	  zich	  positief	  is,	  heeft	  de	  VVD	  erop	  gewezen	  dat	  iets	  minder	  
voorzichtig	  begroot	  dient	  te	  worden.	  Dus	  wat	  meer	  realistisch,	  waardoor	  het	  
werkelijke	  overschot	  of	  tekort	  in	  de	  begroting	  al	  meer	  zichtbaar	  is.	  

• Gebiedsontwikkeling	  Fluvia:	  dit	  project	  heeft	  in	  de	  raad	  tot	  een	  stevig	  debat	  geleid.	  
Reden	  is	  dat	  er	  fracties	  twijfelen	  aan	  de	  hoogte	  van	  de	  investering	  in	  de	  aan	  te	  leggen	  
klimaatdijk	  en	  of	  deze	  investering	  daadwerkelijk	  zou	  bijdragen	  aan	  de	  
kwelwaterproblematiek	  in	  Tiel-‐Oost.	  Voor	  de	  VVD	  stond	  vast	  dat	  het	  
kwelwaterprobleem	  opgelost	  moet	  worden	  en	  wij	  zijn	  daarom	  voor	  de	  aanleg	  van	  de	  
klimaatdijk.	  

• Inkoop-‐	  en	  aanbestedingsbeleid:	  de	  PvdA	  wil	  graag	  “social	  return”	  invoeren	  bij	  
inkoop-‐	  en	  aanbestedingsprojecten.	  Hiertoe	  diende	  zij	  deze	  raad	  een	  motie	  in.	  De	  
VVD	  is	  tegen	  deze	  motie	  omdat	  zij	  dit	  kostenverhogend	  vindt	  werken	  voor	  
ondernemers	  en	  bovendien	  “verdringing”	  kan	  opleveren.	  Met	  verdringing	  wordt	  
door	  de	  VVD	  bedoeld	  dat	  de	  mogelijkheid	  bestaat	  dat	  medewerkers	  van	  een	  	  bedrijf	  
worden	  ontslagen,	  omdat	  het	  bedrijf	  verplicht	  is	  mensen	  met	  een	  uitkering	  aan	  te	  
nemen.	  Er	  was	  geen	  meerderheid	  te	  vinden	  in	  de	  raad	  (stemverhouding	  was	  15-‐12)	  
en	  de	  motie	  werd	  dus	  verworpen.	  Een	  andere	  motie	  van	  de	  PvdA	  haalde	  het	  wel,	  
namelijk	  “fair	  trade”.	  

• Grenscorrectie	  Neder-‐Betuwe	  en	  Tiel	  t.b.v.	  ontwikkeling	  Medel	  2:	  belangrijk	  besluit	  
zodat	  het	  gebied	  van	  Medel	  2	  kan	  behoren	  tot	  het	  grondgebied	  van	  Tiel.	  Dit	  is	  het	  
sluitstuk	  van	  een	  ingewikkeld	  proces	  met	  de	  buurgemeente.	  De	  raad	  stemde	  
unaniem	  voor.	  

• Zwembad	  Tiel:	  de	  VVD	  heeft	  gevraagd	  of	  het	  gerucht	  dat	  Tiel,	  Culemborg	  en	  
Zaltbommel	  bezig	  waren	  met	  een	  plan	  om	  te	  komen	  tot	  een	  regionaal	  zwembad	  in	  
Zaltbommel	  waar	  was.	  Het	  antwoord	  van	  het	  college	  was	  “nee,	  maar	  de	  genoemde	  
gemeenten	  zijn	  wel	  bezig	  met	  een	  regionaal	  voorzieningenplan	  sport”.	  
	  

Juni	  2013.	  
• Omgevingsvisie	  Gelderland	  zienswijze	  Tiel/regionale	  zienswijze:	  de	  raad	  stemde	  in	  

met	  de	  voorgestelde	  zienswijze.	  
• Invoering	  stadsgesprekken:	  de	  VVD	  was	  van	  mening	  dat	  de	  beeldvormingsavonden	  

weinig	  contact	  met	  de	  burgers	  tot	  stand	  bracht	  en	  om	  die	  reden	  heeft	  de	  VVD	  
voorgesteld	  om	  stadsgesprekken	  te	  gaan	  houden	  met	  inwoners	  van	  onze	  gemeente.	  
De	  raad	  gaat	  dan	  zelf	  naar	  de	  mensen	  toe.	  De	  raad	  heeft	  in	  meerderheid	  ingestemd	  
met	  dit	  VVD-‐plan,	  behalve	  D’66	  die	  was	  namelijk	  tegen.	  	  

• Eerste	  voortgangsrapportage	  en	  perspectievennota	  2013:	  in	  deze	  vergadering	  heeft	  
de	  VVD	  haar	  zorgen	  geuit	  over	  de	  problematiek	  van	  criminele	  jeugdgroepen	  mede	  in	  
relatie	  tot	  het	  grote	  aantal	  inbraken.	  Aangegeven	  dat	  we	  vinden	  dat	  het	  college	  en	  de	  
politie	  de	  focus	  moet	  leggen	  op	  deze	  groepen	  en	  er	  dicht	  op	  moeten	  zitten.	  Verder	  
hebben	  we	  aangegeven	  dat	  het	  oplossingspercentage	  van	  de	  inbraken	  omhoog	  
moet.	  Ook	  is	  door	  de	  VVD	  aangeven	  welke	  projecten	  de	  voorkeur	  hebben	  van	  de	  
VVD,	  dit	  was	  in	  het	  kader	  van	  de	  prioriteitendiscussie	  in	  relatie	  tot	  de	  beschikbare	  
middelen.	  Hiertoe	  had	  de	  VVD	  in	  november	  2012	  een	  motie	  ingediend.	  Projecten	  die	  
van	  de	  VVD	  door	  mochten	  waren:	  Vijverterrein,	  Fluvia	  Tiel,	  rondweg	  Passewaaij	  en	  



de	  wielerbaan.	  Verder	  is	  door	  een	  de	  fractie	  een	  motie	  ingediend	  om	  op	  een	  andere	  
wijze	  naar	  de	  inhuur	  van	  derden	  bij	  de	  afdeling	  Werk	  en	  Inkomen	  (WIZ)	  te	  gaan	  
kijken.	  Het	  voorstel	  van	  de	  VVD	  was	  om	  deze	  inhuur	  op	  basis	  van	  no	  cure-‐no	  pay	  uit	  
te	  besteden.	  Motivatie	  was	  dat	  de	  gemeente	  veel	  inhuurt	  voor	  dit	  werk,	  terwijl	  aan	  
de	  voorkant	  onduidelijk	  is	  welk	  resultaat	  gehaald	  moet	  worden.	  De	  motie	  heeft	  geen	  
meerderheid	  in	  de	  raad	  gehaald.	  

	  	  
Juli	  2013.	  

• Het	  bestemmingsplan	  Tiel-‐West,	  bedrijven	  Papesteeg:	  	  het	  plan	  werd	  door	  de	  raad	  
unaniem	  vastgesteld.	  De	  VVD	  heeft	  in	  deze	  vergadering	  	  gepleit	  om	  de	  bedrijven	  wel	  
de	  kans	  te	  geven	  te	  blijven	  in	  dat	  gebied.	  De	  reden	  van	  deze	  opmerking	  is	  dat	  de	  
bedrijven	  daar	  altijd	  al	  waren	  gevestigd	  en	  eigenlijk	  als	  gevolg	  van	  de	  groei	  van	  de	  
stad	  daar	  niet	  meer	  thuishoren.	  Daar	  kunnen	  deze	  bedrijven	  echter	  niets	  aan	  doen.	  
Het	  college	  heeft	  toegezegd	  dat	  ze	  de	  bedrijven	  de	  ruimte	  gaat	  geven	  die	  past	  in	  een	  
dergelijke	  situatie.	  Het	  plan	  werd	  door	  de	  raad	  unaniem	  vastgesteld.	  

• Het	  beleidsplan	  wegen:	  is	  vastgesteld	  met	  als	  doel	  het	  achterstallig	  onderhoud	  in	  te	  
halen	  en	  de	  wegen	  op	  CROW-‐normering	  te	  brengen.	  De	  VVD	  heeft	  het	  belang	  van	  de	  
CROW-‐normering	  in	  deze	  vergadering	  benadrukt.	  

• Het	  onderzoek	  naar	  de	  mogelijkheden	  voor	  het	  outsourcen	  van	  Bureau	  Toezicht	  en	  
Handhaving:	  de	  VVD	  heeft	  haar	  zorgen	  geuit	  over	  het	  proces.	  Hoe	  borg	  je	  dat	  je	  
minimaal	  de	  kwaliteiten	  krijgt	  die	  we	  nu	  hebben	  in	  het	  kader	  van	  de	  veiligheidstaken	  
van	  het	  bureau	  voor	  onze	  stad?	  	  Immers,	  als	  de	  organisatie	  wordt	  ondergebracht	  in	  
een	  regionale	  organisatie,	  de	  AVRI,	  is	  het	  dan	  wel	  zo	  zeker	  dat	  we	  hetzelfde	  kunnen	  
krijgen	  als	  we	  hadden?	  	  Het	  college	  gaf	  aan	  dit	  te	  borgen	  door	  een	  
dienstverleningsovereenkomst.	  De	  VVD	  vond	  dit	  prima,	  maar	  wilde	  dan	  wel	  dat	  de	  
raad	  de	  kans	  kreeg	  om	  haar	  gevoelens	  te	  kunnen	  uiten	  over	  die	  overeenkomst	  
alvorens	  deze	  overeenkomst	  door	  de	  gemeente	  Tiel	  zou	  worden	  getekend.	  Het	  
college	  gaf	  de	  toezegging	  hiertoe.	  De	  raad	  heeft,	  na	  hoofdelijke	  stemming,	  in	  ruime	  
meerderheid	  ingestemd	  met	  het	  voorstel.	  

• De	  beleidsnota	  WMO:	  de	  VVD	  staat	  op	  het	  standpunt	  dat	  het	  budget	  dat	  het	  Rijk	  
beschikbaar	  stelt,	  ook	  het	  bedrag	  is	  waarvoor	  de	  zorg	  geleverd	  dient	  te	  worden.	  Dus	  
geen	  extra	  middelen	  uit	  de	  algemene	  middelen	  toevoegen.	  De	  raad	  heeft	  de	  
beleidsnota	  vervolgens	  unaniem	  vastgesteld.	  

• Het	  jeugdbeleid	  2013-‐2016	  “Krachtige	  jonge	  burgers”	  is	  zonder	  beraadslaging	  
unaniem	  vastgesteld.	  

• Motie	  VVD	  A-‐15	  is	  met	  uitzondering	  van	  GroenLinks	  aangenomen,	  deze	  had	  tot	  doel	  	  
het	  college	  op	  te	  roepen	  om	  alles	  te	  doen	  om	  de	  lobby	  bij	  de	  minister	  van	  Verkeer	  
mogelijk	  en	  vooral	  succesvol	  te	  maken.	  Reden	  van	  de	  motie	  was	  de	  
verkeersonveiligheid	  op	  de	  A-‐15	  en	  de	  sterk	  toegenomen	  filevorming.	  

	  
Augustus	  2013.	  Reces,	  dus	  geen	  raad.	  
	  
September	  2013.	  

• Allereerst	  wordt	  stilgestaan	  bij	  het	  overlijden	  van	  ons	  fractielid	  Ahmed	  Addou	  op	  5	  
augustus.	  De	  familie	  van	  Ahmed	  is	  aanwezig	  bij	  dit	  in	  memoriam.	  De	  burgemeester	  



en	  onze	  fractievoorzitter	  Marcel	  Melissen	  spreken	  beiden,	  dit	  is	  een	  emotioneel	  
bewogen	  moment.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Daarna	  wordt	  Marco	  Blom	  geïnstalleerd	  als	  raadslid.	  
	  

• De	  raad	  heeft	  besloten	  in	  te	  stemmen	  met	  de	  verbouwing	  van	  de	  Agnietenhof.	  Ook	  
de	  VVD	  heeft	  ingestemd,	  de	  verbouwing	  vraagt	  geen	  extra	  financiële	  middelen.	  De	  is	  
van	  mening	  dat	  met	  name	  de	  foyer	  een	  flinke	  opknapbeurt	  kan	  gebruiken.	  	  Van	  de	  
provincie	  wordt	  een	  subsidie	  van	  1.250.000	  euro	  toegekend.	  

	  
Oktober	  2013.	  

• Belangrijk	  was	  de	  Contourennota	  “De	  Samenredzame	  Samenleving”.	  Dit	  is	  een	  
regionaal	  document	  om	  samen	  met	  de	  Regio	  de	  Contouren	  voor	  het	  Sociaal	  Domein	  
vast	  te	  leggen.	  Immers,	  er	  worden	  veel	  taken	  overgeheveld	  naar	  de	  gemeente,	  de	  
zogenaamde	  transitie,	  veel	  zullen	  wij	  in	  Regionaal	  verband	  moeten	  gaan	  uitvoeren.	  
Onze	  fractie	  had	  veel	  vragen	  over	  dit	  onderwerp.	  Wat	  is	  en	  blijft	  de	  rol	  van	  de	  raad?	  
Wat	  moet	  lokaal	  en	  wat	  kan	  regionaal	  worden	  geregeld?	  Ook	  hebben	  wij	  zorgen	  
geuit	  over	  de	  lokale	  democratie,	  daar	  bedoelen	  wij	  mee;	  geven	  wij	  onze	  bevoegdheid	  
niet	  uit	  handen,	  	  wordt	  er	  straks	  boven	  onze	  hoofden	  geregeerd?	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Door	  het	  college	  is	  samen	  met	  de	  raad	  nadrukkelijk	  afgesproken	  dat	  de	  raad	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Betrokken	  blijft	  bij	  het	  hele	  proces.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

• Ook	  is	  de	  “Woonvisie	  Tiel	  2014	  -‐2018	  Gewoon	  Goed	  Wonen	  vastgesteld.	  
De	  VVD	  kan	  instemmen	  met	  deze	  woonvisie,	  vindt	  het	  een	  goed	  stuk.	  De	  fractie	  vindt	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
het	  bijvoorbeeld	  positief	  dat	  rekening	  wordt	  gehouden	  met	  mogelijkheid	  tot	  
omvorming	  van	  woningen	  tot	  zorgwoningen	  of	  tot	  woningen	  die	  geschikt	  zijn	  voor	  
ouderen.	  

	  
November	  2013.	  (	  begrotingsraad	  )	  

• Op	  6	  november	  heeft	  de	  raad	  de	  begroting	  voor	  2014	  –	  2017	  en	  de	  tweede	  
voortgangsrapportage	  2013	  besproken.	  
Onze	  fractievoorzitter	  heeft	  in	  zijn	  betoog	  aangegeven	  dat	  wij	  positief	  kunnen	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
terugkijken	  op	  	  hetgeen	  er	  deze	  coalitieperiode	  is	  bereikt.	  Denk	  daarbij	  aan	  de	  
Westluidense	  Poort,	  het	  brede	  schoolconcept,	  de	  uitbreiding	  van	  Medel.	  Helaas	  is	  
het	  niet	  gelukt	  de	  	  werkloosheidscijfers	  naar	  beneden	  te	  krijgen	  en	  ook	  het	  MFC	  
Passewaaij	  staat	  er	  nog	  niet.	  	  

• De	  VVD	  heeft	  drie	  moties	  ingediend:	  
1. Een	  motie	  om	  werkgevers	  in	  Tiel	  te	  laten	  benaderen	  en	  de	  werkgevers	  te	  

informeren	  over	  de	  mogelijkheid	  bijstandsgerechtigden	  tijdelijk	  om	  niet	  met	  
behoud	  van	  uitkering	  een	  	  werkervaringsplaats	  te	  bieden.	  Motie	  wordt	  
aangenomen.	  

2. Samen	  met	  het	  CDA	  een	  motie	  ingediend,	  	  gericht	  op	  de	  criminele	  
jeugdgroep.	  Het	  college	  wordt	  in	  deze	  motie	  opgeroepen	  om	  met	  plannen	  te	  



komen	  om	  jongeren,	  bijvoorbeeld	  via	  een	  leerwerktraject	  perspectief	  te	  
bieden	  op	  een	  normaal	  functionerende	  rol	  in	  de	  samenleving.	  Ook	  wordt	  in	  
deze	  motie	  de	  burgemeester	  opgeroepen	  ervoor	  zorg	  te	  dragen	  dat	  de	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
kern	  van	  deze	  criminele	  jeugdgroep,	  	  wordt	  aangepakt	  met	  de	  middelen	  die	  
hij	  daarvoor	  ter	  beschikking	  heeft.	  Deze	  motie	  wordt	  aangenomen.	  

3. De	  laatste	  motie,	  mede	  ingediend	  door	  PvdA,	  CDA	  en	  D66,	  is	  een	  motie	  	  
waarin	  wij	  het	  college	  verzoeken	  te	  onderzoeken	  welke	  gebouwen	  de	  
gemeente	  niet	  meer	  nodig	  heeft	  en	  deze	  te	  verkopen.	  Hierbij	  dient	  ook	  
gekeken	  te	  worden	  naar	  de	  gebouwen	  die	  worden	  verhuurd.	  In	  die	  tussentijd	  
deze	  gebouwen	  zoveel	  mogelijk	  te	  verhuren	  aan	  startende	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
ondernemers	  en	  zzp-‐ers	  en	  /	  of	  deze	  tegen	  geringe	  vergoeding	  te	  verhuren	  
aan	  maatschappelijke	  organisaties.	  Deze	  motie	  wordt	  met	  algemene	  
stemmen	  aangenomen.	  

• De	  VVD	  heeft	  een	  amendement	  ingediend	  waarin	  wij	  	  vragen	  Euro	  50.000,-‐	  	  
beschikbaar	  te	  stellen	  om	  jongeren	  via	  een	  leerwerktraject	  perspectief	  te	  bieden	  op	  
een	  normaal	  functionerende	  rol	  in	  de	  samenleving.	  Ook	  dit	  amendement	  wordt	  door	  
de	  raad	  in	  meerderheid	  gesteund.	  

• Ook	  wordt	  in	  deze	  raad	  besloten	  dat	  er	  een	  nieuw	  kunstgrasveld	  voor	  de	  
Kromhouters	  wordt	  aangelegd	  en	  dat	  er	  éénmalig	  Euro	  400.000,-‐	  voor	  vernieuwing	  
van	  een	  praktijklokaal	  in	  het	  RSG-‐Lingecollege	  ter	  beschikking	  wordt	  gesteld.	  

	  
November	  2013.	  

• Aan	  de	  orde	  kwam	  de	  begroting	  2014	  voor	  de	  GGD.	  De	  VVD	  kon	  niet	  instemmen	  met	  
deze	  begroting	  omdat	  een	  door	  de	  raad	  vastgestelde	  bezuiniging	  van	  Euro	  85.000,-‐	  
niet	  was	  ingeboekt.	  Na	  overleg	  is	  door	  onze	  fractie	  een	  amendement	  opgesteld	  
waarin	  wordt	  aangegeven	  dat	  het	  niet	  acceptabel	  is	  dat	  de	  bezuiniging	  niet	  wordt	  
gerealiseerd	  en	  dat	  de	  bezuiniging	  in	  2015	  en	  volgende	  jaren	  alsnog	  wordt	  ingeboekt.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Dit	  amendement	  werd	  mede	  ondertekend	  door	  de	  meerderheid	  van	  de	  raad.	  
• Ook	  werd	  het	  wegenbeheerplan	  vastgesteld,	  dit	  met	  onze	  instemming.	  

Hoewel	  wij	  het	  feit	  dat	  voor	  de	  uitvoering	  er	  2,4	  miljoen	  Euro	  uit	  de	  algemene	  
reserve	  moet	  worden	  gehaald	  bij	  onze	  fractie	  zwaar	  op	  de	  maag	  ligt.	  

	  
December	  2013.	  

• De	  winkeltijdenverordening.	  De	  VVD	  vindt	  het	  belangrijk	  dat	  ondernemers	  zelf	  
mogen	  bepalen	  wanneer	  zij	  hun	  winkel	  wel,	  of	  niet	  openstellen.	  De	  voorliggende	  
verordening	  geeft	  die	  keuzevrijheid.	  De	  VVD	  ondersteunt	  dit	  dan	  ook.	  Vanaf	  1	  januari	  
2014	  mogen	  winkeliers	  zelf	  bepalen	  of	  zij	  bijvoorbeeld	  op	  zondag	  hun	  winkel	  openen	  
of	  niet.	  

• Ook	  het	  bestemmingsplan	  Tiel	  zuid	  komt	  aan	  de	  orde	  tijdens	  deze	  raadsvergadering.	  
De	  rondweg	  is	  voor	  de	  VVD	  een	  belangrijk	  punt.	  Andere	  partijen	  ondersteunen	  dit	  
niet.	  Samen	  met	  PvdB	  en	  ProTiel	  heeft	  de	  VVD	  een	  amendement	  op	  het	  



bestemmingsplan	  Tiel	  zuid	  opgesteld	  om	  meer	  flexibilisering	  toe	  te	  staan.	  
Bijvoorbeeld	  voor	  het	  bouwen	  van	  schuurtjes	  of	  een	  garage	  in	  de	  zijtuinen.	  Het	  
voorstel	  wordt	  niet	  aangenomen.	  	  

• Het	  huisvestingsmodel	  van	  de	  gemeentelijke	  organisatie.	  Voor	  de	  VVD	  fractie	  een	  
moeilijk	  punt.	  Het	  uitgangspunt	  om	  de	  ambtelijke	  organisatie	  te	  centreren	  
ondersteunen	  wij.	  Maar	  de	  3,6	  miljoen	  Euro	  die	  hiervoor	  moet	  worden	  ingezet,	  daar	  
hebben	  wij	  zorgen	  en	  vragen	  over.	  Diverse	  andere	  partijen	  hebben	  ook	  hun	  
bedenkingen,	  maar	  uiteindelijk	  stemt	  de	  overgrote	  meerderheid	  van	  de	  raad,	  met	  
uitzondering	  van	  1	  lid	  van	  onze	  fractie,	  voor	  het	  ter	  beschikking	  stellen	  van	  dit	  
krediet.	  

	  
Tiel,	  12	  mei	  2014	  
	  
Namens	  de	  VVD-‐fractie	  
Marcel	  Melissen	  
	  
	  


